
 

      
directie Welzijn, Gezondheid, Wonen, 
Jeugd en Ontwikkelingssamenwerking

Verslag van de vergadering 

kenmerk W00/wb-tb/02ca11002 

betreft 5e Commissie van de Provincieraad,  

donderdag 10 februari 2011, 17.30- 18.35 uur 

Provinciehuis, Banketzaal 
 
Aanwezige commissieleden : 
 
A. De Gussem (voozitster) ; 
B. Blommaert (ondervoorzitter); 
B. Alens, D. Alici, C. De Brandt, P. De Coninck, G. De Jaeger, C. De Padt, H. De 
Sutter, P. Eerdekens, S. Herman, K. Hutsebaut, M. Joris, L. Lebon, N. Morreels, 
D. Otte, G. Stockman, C. Van Belle-Vanderstricht, K. Van Cauwenberge, M. Van 
der haeghen, M. Van Hoorick, J. Van Pée, M. Verheirstraeten, M. Verheyden, I. 
Verleyen, G. Wymeersch, effectieve leden; 
J.P. Stockman, L. Lampaert, R. Franck, V. De Merlier, V. Tas, plaatsvervangende 
leden; 
J. Beke, J. Van Vooren, niet-leden; 
E. Couckuyt, gedeputeerde; 
M. Lootens, Voorzitter Provincieraad 
 
Verontschuldigd : J. Lafkioui 
 
De Voorzitster heet de leden welkom. Ze begroet ook de toehoorders die zich 
kenbaar maken als leden van ACV Openbare diensten Gewest Gent-Eeklo. Deze 
verspreiden ter plaatse een document ('Kijk-op Actua @, 7 pagina's) en vragen 
een verklaring te mogen afleggen na formele afsluiting van de 
commissievergadering. De Voorzitster stemt daarin toe, daarin uitdrukkelijk 
bijgetreden door de Voorzitter van de Provincieraad. 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 20 januari 2011 
Geen bedenkingen. 
 

2. Autonoom provinciebedrijf Provinciaal Zorgcentrum Lemberge 
Verslag van het onderhoud tussen gedeputeerde Couckuyt en de 
vakbondsvertegenwoordiging van het APB in aanwezigheid van de voorzitter 
van de provincieraad n.a.v. de protestactie op 26 januari 2011 
 
Ged. Couckuyt licht de betekenis toe van het onderhoud met de 
vakbondsvertegenwoordigers op 26 januari 2011. 
 
Bedenkingen en vraagstellingen 
- Dhr. S. Herman : in welke mate is er gecommuniceerd met het personeel ? 
Hij dacht dat het personeel perfect wist waar het allemaal om ging. Het 
zwakke punt ligt in de geldigheidstermijn van de garanties die zijn 
opgenomen in het Provincieraadsbesluit dat de overname mogelijk maakt. 
- Dhr. B. Blommaert verklaart dat ook hij verbaasd was door de 
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vakbondsactie van 26 januari 2011. Hij gaat er nog altijd van uit dat er ruim 
gecommuniceerd is. Hoe is de actie toch te verklaren ? 
- Mevr. D. Alici onderstreept dat bij het personeel de schrik leeft dat 
Lemberge zou opgesplitst worden en dat zekerheid verbonden wordt aan het 
openbaar karakter van de instelling. 
- Dhr. R. Franck vraagt om aan het personeel een zicht te geven op de timing 
van de besluitvorming.Hij stelt bovendien dat de Provincie best eigenaar blijft 
van de gebouwen en zo een vinger in de pap houdt. 
- Mevr. M Van der haeghen beklemtoont dat de bezorgdheid om de toekomst 
van de instelling gedeeld wordt over de partijen heen. De voorwaarden die 
opgenomen zijn in het PR-besluit leggen de lat hoog voor de kandidaat-
overnemers. 
 
Antwoord door de Gedeputeerde en door de Voorzitter van de provincieraad 
- De gedeputeerde stelt dat hij zelf steeds geopteerd heeft voor een pro-
actieve communicatie, zowel in formele overleggen als op informele 
momenten (zoals zijn nieuwjaarstoespraken van 2009 en 2010). Het was 
misschien beter geweest om na de jongste beslissing van de provincieraad 
de informatie niet louter in de nieuwjaarstoespraak voor het personeel mee te 
geven, maar ook formeel via een daartoe bijeengeroepen vakbondsoverleg. 
Hij heeft juist zoveel pro-actief willen communiceren om indianenverhalen te 
vermijden of snel te smoren. Hij is er zich van bewust dat de personeelsleden 
al veel meegemaakt hebben, er is weinig institutioneel-bestuurlijke rust 
geweest. Veel onrust bij de mensen heeft daarmee te maken.  
Hij heeft zichzelf geëngageerd om de instelling als geheel te behouden. . 
Hij heeft zelf een partnerschap gevraagd met de vakbonden om zich voor te 
bereiden op de concrete onderhandelingen, meer bepaald rond het statuut en 
het behoud van tewerkstellingsplaatsen. 
Hij stelt vast dat de angst blijkbaar vooral te maken heeft met bekommernis 
om het openbaar karakter van de instelling. Ook in het net verspreide 
vakbondsdocument klinkt diezelfde bezorgdheid door. De beslissing van de 
Provincieraad van december 2010 waarborgt inderdaad niet exclusief het 
openbaar karakter van de instelling in de toekomst.  
 
Het PR.-besluit kan gepubliceerd worden na afloop van de toezichtsperiode. 
Om een duurzame toekomst te waarborgen stelt hij dat de kandidaat-
overnemer een masterplan moet voorleggen. Er zal onder andere gewaakt 
worden over de financiële draagkracht van de kandidaat-overnemer(s). Op 
basis daarvan zal er dan onderhandeld worden. Op dit ogenblik is er 
inderdaad de optie om de gebouwen in eigendom te houden van de 
provincie. De bezorgdheid over alle partijen heen zal ertoe leiden dat 
iedereen over de realisatie van de voorwaarden zal waken.  
 
- De Voorzitter van de Raad bevestigt dat ruim gecommuniceerd is met het 
personeel en binnen het wettelijk geregeld overleg met de vakbonden. He't 
verhaal is ook niet nieuw. Dat met Lemberge iets zou gebeuren, stond al 
ingeschreven in het bestuursakkoord.  
Er is altijd benadrukt dat niet eender wie kan overnemen. In het besluit van 
de provincieraad van december 2010 staan garanties ingeschreven voor  
pluralisme en voor een duurzaam doorleven. 
 
 

3. Varia 
Geen. 
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De voorzitster sluit de vergadering formeel af om 18.20 uur. 

Ze geeft nadien, zoals afgesproken bij het begin van de vergadering, de gelegenheid aan 
de vakbondsafgevaardigden om een verklaring af te leggen. 
Dhr. Peter Wieme stelt dat de informering van de vakbonden gebrekkig is verlopen.  
Hij benadrukt dat de financiële impact van de instelling op de provinciale begroting zeer 
beperkt is. 
Hij benadrukt ook dat het nodig is dat ook de overheden concrete initiatieven blijven nemen 
om de vergrijzing op te vangen. Hij uit zijn vrees voor privatisering. De overheid moet 
volgens hem blijven instaan voor een betaalbare ouderenzorg. Hij uit ook twijfels ook over 
de geldigheidsduur van de garanties voor het personeel.  

Gedeputeerde Couckuyt formuleert nog de boodschap dat de komende overlegmomenten 
nu concreet ingeplant staan. Hij garandeert continue communicatie. 
 
De Voorzitster dankt iedereen voor de actieve participatie. 

Gent, 14 februari 2011

W. Blondeel     A. De Gussem 

secretaris     voorzitster 


